
 
REFERAT FRA ÅRSMØTE 2022 FOR 
TRONDRUDMARKA VELFORENING 

 
 
 
Lørdag 26. februar kl. 11:00  
Møtested: Nystølkroken Kafe 
På møtet deltok representanter fra 27 hytter 
 
Styreleder ønsket velkommen 
 

1. Godkjennelse av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
 

2. Valg av dirigent og referent 
Rolf Marthinusen ble ved akklamasjon valg til dirigent og referent. 
 

3. Årsmelding 2021 
Årsmeldingen ble lest opp og godkjent.  
 

4. Regnskap 2021 
Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. 
 

5. Behandling av innkomne forslag 
Fristen for levering av saker til årsmøtet er 1. januar hvert år. Det var ikke 
kommet inn forslag. 
 
Under møtet kom det inn en rekke forslag som styret vil ta stilling til og 
prioritere. For evt forslag som krever store investeringer vil styret komme 
tilbake til årsmøtet for godkjenning. På forslagslista: 

• Informasjon fra foreningen bør forbedres. Informasjonsansvarlig? Andre 
informasjonskanaler? 

• Utbygger foreslo å vurdere om vi kan utnytte den nye kabeltraseen 
mellom Kuluset og Nystølen og lage sti/sykkelsti. 

• Sti/Sykkelsti bør anlegges mellom Nystølkroken og Jordeslivegen 

• Bør vurdere sti/sykkelsti fra vannverket til Nystølkroken og videre 
innover marka 

• Krysset mellom Blå Runde og Tronderudvegen er uoversiktlig og har 
blitt en farlig kryssing: 

o Legge om løypa litt til et mer oversiktlig sted 
o Skilte med «skiløype» og redusert hastighet 

• Tilsvarende krysset mellom Blå Runde og Tronderudvegen like nord for 
der Tronderudvegen møter Jordeslivegen 

• Barking av Blå Runde slik at tidlig preparering kan sikres og at den kan 
brukes til tur/trening også om sommeren. 

• Vedlikehold av naturstien som går fra Kulusettoppen ned mot 
Trollsetlia. Anne Trehjørningen tok på seg oppsetting av 
plakater/merking. Utgiftene tas av velforeningen. 

• Det kom inn ønske om stolper for «stolpejakten» også i Trondrudmarka 
(ble også foreslått på forrige årsmøte). 
 



6. Fastsettelse av kontingent 
Forslaget fra styret om uendret kontingent for 2023, kr. 1.000 pr. år, ble 
vedtatt. 
 
 

7. Valg: 
Valgkomiteens innstilling var at alle tillitsvalgte ble gjenvalgt.  
 
Valgkomiteens innstilling ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
 

8. Andre saker/til informasjon 
På årsmøtet i oktober 2021 kom det forslag til at velforeningen skulle ta over 
ansvaret for preparering og drift av nye løyper som utbygger har bygget inne i 
de nye hyttefeltene langs Nystølsikten og Trollsetutsikten. Styret har vedtatt at 
velforeningen tar over dette ansvaret fra sesongen 2022/2023. 

 
 

9. En orientering om fiberutbygging i området 
Bruse hadde meldt forfall til informasjonsmøtet om fiberutbygging. I stedet ble 
det holdt en orientering av Rolf og Herbrand. Presentasjonen er lagt ved. 
 
Hittil har over 120 hytter signert avtale noe som har vært tilstrekkelig til at 
Bruse allerede uken etter vinterferien vil starte graving for fiberføring fra 
Bøgaset til Nystølen. 
 
 
Nystølkroken 26. februar 2022 
 
Rolf Marthinusen 

 


